
COMISSIÓ D'ESPORTS
La primera impressió que hem tret en

prendre possessió de la Comissió d'Es¬
ports, ha estat que la tasca que es pot
portar a terme en aquest Ateneu, que, com
tots sabem, era petit i l'hem de fer molt
gran sempre que tots els consocis hi
portin aquell gra de sorra que manca
per a poder portar a cap tots els projec¬
tes. Ara bé, de projectes n'hi ha molts;
alguns ja s'han portat a terme, com és
l'excursionisme, que una de les primeres
sortides va ésser un èxit en trobar-nos
amb setanta-nou companys al Castell de
l'Aramprunyà, per cert que ha estat una
de les sortides de la qual en servarem un

grat record.
De la segona excursió, que va ésser a

Vallvidrera, també va ésser una sortida
igual que la primera ; per tant. no cal
que diguem gaire cosa, ja que va ésser
un èxit.
A tots els companys que els hi agradi

l'excursionisme els hi diem que ara en

preparem una a Santa Cristina que, amb
l'ajut de tots, serà una excursió encara
millor que les altres, perquè la nostra
intenció és anar-hi en autocars, per a

poder-hi anar més tranquils i més ani¬
mats. Com que tindrem platja i munta¬
nya, n'hi haurà per tots els gustos.
Tots els consocis que hi vulguin pren¬

dre part., poden parlar amb el president
de la Comissió totes les nits de deu a

dotze i tots els dissabtes i diumenges a
la tarda, per a informar-vos d'aquesta
gran sortida que es farà a últims d'a¬
gost.
De futbol, ja comptem poder fer un

equip, encara que de moment no tenim la
pretensió que se'n parli gaire; però la
nostra il·lusió és procurar que darrera una
victòria en vingui una altra.
El ciclisme també podem dir que s'està

organitzant ; tenim tres o quatre com¬
panys que prometen molt dintre aquesta
especialitat, i, per tant, l'any que ve pen-
'sem que el nom de l'Ateneu vagi a la vol¬
ta ciclista de Catalunya.
De la qüestió de l'Atletisme només te¬

nim. que dir-vos que pròximament farem
la inauguració de la sala de gimnàs als
baixos del nostre Ateneu, cedits per la
Junta, que ens ha donat les màximes fa¬
cilitats per poder-lo portar a cap.
Pel que es refereix a l'esport, comptarà

amb tot el necessari, com són politxes,
anelles, paral·leles, putxin. cordes i les se¬
ves corresponents dutxes.
Per acabar demanem l'apoi de tots els

que es compten dintre les rengleres del
nostre Ateneu, per portar a terme, si pot
ésser, més del que nosaltres pensem.
Recordem als socis que es vulguin ba¬

nyar, que la Comissió d'Esports té lloga¬
des a Mongat una caseta per a homes i
una altra per a dones.

POLÍTICA SANITARIA
Abans que tot, una cordial salutació

a tots els companys des d'aquestes rat¬
lles, i una felicitació sincera al Consell
Directiu per l'acord d'haver pogut por¬
tar a terme la publicació d'aquest por-
tantveu, que demostra una vegada més
la importància moral i política assoli¬
da pel nostre Casal, degut, sense dubte,
a l'ambient esquerrista, liberal i demò¬
crata que ha sabut donar a tots els seus
actes, en totes les seves actuacions, pa¬
lesant d'una manera inequívoca la seva

simpatia i conformitat que el nostre idea¬
ri atorga a l'esperit conscient del distric¬
te cinquè.
Amb molta satisfacció ha de veure l'A¬

teneu com tots els ciutadans que senten
anhels de renovació i justícia, vénen de¬
cidits a arrenglerar-se amb nosaltres per

ajudar-nos a la tasca de progrés.
Si hom vol que un Casal s'engrandeixi,

perduri, el seu radi d'acció sigui més gran
i a més a dins del partit se'l tingui com
a més destacat, què cal fer? Doncs pro-
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